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《国家地理旅行者》

内容概要

Take a tour of Japan guided by National Geographic -- for generations synonymous with the thrill of discovery and
exploration. Featured sites include both famous and lesser known places, selected to help you experience the
country in a fresh and exciting way.   * In-depth site descriptions and background information
 * Insightful features on history, culture, and contemporary life
 * More than 290 vivid color photographs
 * 21 detailed, full-color maps
 * Mapped walking tours
 * Specially commissioned artwork
 * Clear, easy-to-use design
 * Complete visitor information plus hotels, restaurants, shopping, and entertainment and festivals
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《国家地理旅行者》

精彩短评

1、中文版，文图。作为旅行指南此书一无是处，作为文化读本它充满西方人内心深处对东方文化不
自觉的鄙夷，不过作为图集它倒还勉强值得一看⋯
2、七日假用了一日读完了这本书。把日本各地和东京各地也了解了七七八八。虽然是已经旧书，但
也非常受用。神游一日的感觉非常之好，几时才能踏足。
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